
 

 

 

Groningen, 28 december 2023. 

Betreft: Aanpak van het Sterrebos  

Schriftelijke vragen art. 36 van RvO 

 

Geacht college, 

Nu het project Aanpak Ring Zuid verder vordert en het de bedoeling is dat in 2024 dit project 

is afgerond, komt ook de komst van het Zuiderplantsoen dichterbij. Dit park, bovenop drie 

deksels, verbindt verschillende delen van de stad met elkaar. Eén van deze verbindingen is 

met het Sterrebos.  

Het Sterrebos werd ontworpen door stadshovenier Jan Godfried Becker en in 1765 aangelegd 

op initiatief van burgemeester Hendrik van Sijsen. Later is de geometrische Franse stijl onder 

leiding van de Haarlemse architect Louis Paul Zocher vervangen door een Engels 

landschapsstijl. Daarbij kwamen ook de heuvels en de vijver in het Sterrebos. In het Sterrebos 

bevindt zich verder nog een theekoepel, muziekkoepel en het Joodsmonument. 

Het Sterrebos is aangewezen als kroonjuweel en een gemeentelijk monument. Op dit moment 

kampt het Sterrebos met achterstallig onderhoud, met daarmee verarming van de beplanting, 

de biodiversiteit en het parkbeeld tot gevolg. Het dringende advies van de afdeling erfgoed is 

dan ook om de aanleg van het Zuiderplantsoen samen te laten gaan met een totaalplan voor 

het Sterrebos waarin cultuurhistorisch onderzoek, ecologie, restauratie en herstel van 

achterstallig onderhoud is meegenomen1.  

Op dit moment zijn er nog geen concrete plannen voor het opknappen voor het Sterrebos. 

Het CDA vindt het een gemiste kans als we tijdens de aanleg van het nieuwe Zuiderplantsoen 

niet meteen ook het Sterrebos zo aanpakken dat het achterstallig onderhoud wordt 

aangepakt en het weer een fijne plek voor Groningers wordt om in te verblijven.  

Daarom heeft het CDA de volgende aan het college: 

1. Is het een bewuste keuze van het college geweest om  geen of onvoldoende werk te 

maken van de aanpak van het Sterrebos met achterstallig onderhoud, verarming van 

de beplanting en biodiversiteit tot gevolg? 

Zo ja, waarom is daar voor gekozen? 

2. Is het een bewuste keuze van het college om in de huidige plannen van het 

Zuiderplantsoen het Sterrebos slechts beperkt op te knappen. 

 
1 Aanbeveling vanuit de afdeling erfgoed aan de Commissie Ruimtelijke Kwaliteit op 6 december 



Zo ja, waarom is daar voor gekozen?  

3. Is het college bereid om het Sterrebos, overeenkomstig het advies van de afdeling 

Erfgoed, gelijktijdig met de aanleg van het Zuiderplantsoen te laten aanpakken, zodat 

de biodiversiteit wordt versterkt en de toegankelijkheid wordt verhoogd? Zo nee, op 

welke termijn dan? 

 

4. Wat zijn de plannen met de vijver, de muziekkoepel en de theekoepel in het Sterrebos? 

 

Hoogachtend, 

Jalt de Haan (CDA) 

Karoline de Groot (Student en Stad) 

 

 

 


